
  
ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

ΑΝΑΦΟΡΑ 
  

Δευτέρα 2 Ιουνίου 2025 

Προς την Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας, κα 
Μιχαηλίδου Δόμνα 

Θέμα: «Την υλοποίηση των εξαγγελιών σχετικά με την εφαρμογή του 
νέου τρόπος υπολογισμού του επιδόματος Α21 ζητά ο Σύλλογος 
Τριτέκνων νομού Ευβοίας» 

Καταθέτουμε ως αναφορά την επιστολή του Συλλόγου Τριτέκνων νομού 
Ευβοίας προς την Ομοσπονδία Πολυμελών Οικογενειών με Τρία Τέκνα 
αναφορικά με τη μη υλοποίηση των εξαγγελιών της ΔΕΘ 2024 σχετικά με το 
επίδομα παιδιού. Η επιστολή αναφέρεται σε ανακοίνωση σύμφωνα με την 
οποία από 1/1/2025 θα τίθετο σε εφαρμογή νέος τρόπος υπολογισμού του 
επιδόματος Α21, με έκπτωση 20% στο εισόδημα που λαμβάνεται υπόψη, 
ώστε να αυξηθούν οι δικαιούχοι και τα ποσά. Δυστυχώς, έως σήμερα δεν έχει 
θεσμοθετηθεί ο νέος αυτός τρόπος υπολογισμού, ενώ και οι επίσημες 
ανακοινώσεις του ΟΠΕΚΑ και του Υπουργείου Κοινωνικής Συνοχής και 
Οικογένειας δεν επιβεβαιώνουν την εφαρμογή του. Ο Σύλλογος ζητά την 
παρέμβαση της ΟΠΟΤΤΕ ώστε να επαναβεβαιωθεί επισήμως η υλοποίηση των 
μέτρων για το επίδομα παιδιού όπως ανακοινώθηκαν στη ΔΕΘ, να δοθεί σαφές 
χρονοδιάγραμμα εφαρμογής και να εκδοθούν σχετικές ΚΥΑ ή εγκύκλιοι και να 
διασφαλιστεί η αναδρομική ισχύς εφόσον υπάρξει καθυστέρηση, ώστε να μην 
ζημιωθούν οι οικογένειες που ανέμεναν το επίδομα. 

Συνημμένα καταθέτουμε την επιστολή του Συλλόγου Τριτέκνων Γονέων 
νομού Ευβοίας 

Η καταθέτουσα βουλευτής  

Καζάνη Αικατερίνη 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:
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ΠΡΟΣ : ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΠΟΛΥΜΕΛΩΝ ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΩΝ ΜΕ 
ΤΡΙΑ ΤΕΚΝΑ ΕΛΛΑΔΟΣ  

Κοιν:  

Βουλευτή Ευβοίας  

Κ. Κατερίνα Καζάνη                                                             

 

                                            Χαλκίδα    30/05/2025  

 
Θέμα: Παρέμβαση για τη μη υλοποίηση των εξαγγελιών της ΔΕΘ 
2024 σχετικά με το επίδομα παιδιού 
 

Με την παρούσα επιστολή, θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την 
έντονη ανησυχία μας για την καθυστέρηση ή/και τη μη υλοποίηση 
των εξαγγελιών που έγιναν από τον Πρωθυπουργό στη ΔΕΘ το 
2024, αναφορικά με το επίδομα παιδιού (Α21). 
 

Συγκεκριμένα, είχε ανακοινωθεί ότι από 1/1/2025 θα τεθεί σε 
εφαρμογή νέος τρόπος υπολογισμού, με έκπτωση 20% στο εισόδημα 
που λαμβάνεται υπόψη, ώστε να αυξηθούν οι δικαιούχοι και τα 
ποσά. 
 

Όπως είχε παρουσιαστεί: 
 

«Το επίδομα παιδιού θα αυξηθεί για πολλές οικογένειες, ενώ η έκπτωση 20% 
στο εισόδημα που θα λαμβάνεται υπόψη θα έχει αποτέλεσμα να πάρουν 
επίδομα και όσοι θα το έχαναν ή έπαιρναν μικρότερο ποσό και τώρα θα 
πάρουν μεγαλύτερο επειδή θα λαμβάνεται υπόψη χαμηλότερο όριο 
εισοδήματος κατά 20%.» 

 

Παράδειγμα: Οικογένεια με δύο παιδιά και οικογενειακό εισόδημα 
32.000 ευρώ σήμερα δεν δικαιούται επίδομα, λόγω εισοδηματικού 
ορίου. Με βάση τη νέα ρύθμιση, το εισόδημα θα υπολογιζόταν με 
έκπτωση 20%, δηλαδή 25.600 €, και η οικογένεια θα λάμβανε 90 € 
μηνιαίως. 
 



Δυστυχώς, έως σήμερα δεν έχει θεσμοθετηθεί καμία από τις 
παραπάνω εξαγγελίες, ενώ και οι επίσημες ανακοινώσεις του 
ΟΠΕΚΑ και του Υπουργείου Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας 
δεν επιβεβαιώνουν την εφαρμογή τους. 
 

Ζητούμε την άμεση παρέμβασή σας ώστε: 
 

1. Να επαναβεβαιωθεί επισήμως η υλοποίηση των μέτρων για το 
επίδομα παιδιού όπως ανακοινώθηκαν στη ΔΕΘ. 

2. Να δοθεί σαφές χρονοδιάγραμμα εφαρμογής και να εκδοθούν 
σχετικές ΚΥΑ ή εγκύκλιοι. 

3. Να διασφαλιστεί η αναδρομική ισχύς εφόσον υπάρξει 
καθυστέρηση, ώστε να μην ζημιωθούν οι οικογένειες που 
ανέμεναν το επίδομα. 

 

 

Το επίδομα παιδιού αποτελεί βασικό εργαλείο στήριξης της 
οικογένειας και της γεννητικότητας στη χώρα μας, και κάθε 
καθυστέρηση πλήττει νοικοκυριά που ήδη δοκιμάζονται οικονομικά. 
 

Με εκτίμηση, 

Γένη Φανή  

Πρόεδρος ΔΣ  

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΤΡΙΤΕΚΝΩΝ  

ΝΟΜΟΥ ΕΥΒΟΙΑΣ  
 
 




